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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyibe került a „Földet a gazdáknak!” Program az 
államnak?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Kormány a Magyar Agrár-, Élelmiszergazdasági és Vidékfejlesztési Kamara, valamint a Magyar
Gazdakörök és Gazdaszövetkezetek Szövetsége kezdeményezését mérlegelve olyan intézkedéseket
hozott  a  1666/2015.  (IX.  21.)  Korm.  határozattal,  amelyek –  a  mező-  és  erdőgazdasági  földek
forgalmáról  szóló  2013.  évi  CXXII.  törvényben meghatározott  300 hektár  mértékű földszerzési
maximum alkalmazásával – lehetővé tette a földművesek számára az állami tulajdonú földterületek
megvásárlását.  A „Földet  a  gazdáknak!”  program  a  1062/2016.  (II.  25.)  Korm.  határozattal,
valamint a 1203/2016. (IV. 18.) Korm. határozattal került meghosszabbításra.

Kérdezem Önt:

1. Mennyi állami tulajdonban lévő föld került értékesítésre milyen összegben? 

2. Milyen informatikai háttér szolgálta a nyertes ajánlattevők adatainak rögzítését? 

3. Mennyibe került a program adminisztrációja a magyar államnak? 

4. Mennyi külföldi vagy kettős állampolgár jutott földterülethez? 

Budapest, 2020. január 15.
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